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Szczepmy się! Szefowie szpitali w powiecie kaliskim
mówią jednym głosem

Wczoraj w Starostwie Powiatowym w Kaliszu odbyła się konferencja prasowa dotycząca przebiegu szczepień przeciwko
Covid-19 na terenie powiatu kaliskiego. Wzięli w niej udział Dyrektor Szpitala w Wolicy, Sławomir Wysocki oraz Prezes
Szpitala w Sokołówce, Janina Kubiak, a także Starosta Kaliski Krzysztof Nosal. Gospodarze konferencji mówili jednym głosem,
zachęcając mieszkańców do przyjęcia szczepionki.

Szpital w Wolicy oraz szpital w Sokołówce nie są zarządzane przez samorząd powiatowy, ale odbywają się tam szczepienia
powszechne  na  terenie  powiatu  kaliskiego  w  specjalnie  zorganizowanych  punktach.  Punkty  Szczepień  Powszechnych
obsługiwane są przez personel medyczny, wspomagany dodatkowo przez pracowników samorządowych. Ta współpraca
sprawia, że szczepienia przebiegają sprawnie, i każda chętne osoba może z nich w dogodny i bezpieczny sposób skorzystać.

- Nasz urząd nie prowadzi żadnej placówki medycznej, a dostaliśmy takie samo zadanie jak inne powiaty, które są organami
prowadzącymi  szpitale.  Chciałem  za  wszelką  cenę  uniknąć  prowadzenia  tych  punktów,  wobiektach  do  tego
nieprzystosowanych. Dlatego jestem bardzo wdzięczny i cieszę się, że punkty szczepień znajdują się w szpitalach na terenie
powiatu, bo pacjenci przyjeżdżający na szczepienie mają pełne wsparcie lekarskie. To duży komfort i bezpieczeństwo dla
pacjentów – tłumaczy Starosta Kaliski, Krzysztof Nosal.

Z funkcjonowania Punktu Szczepień Powszechnych zadowolona jest również Prezes Szpitala w Sokołówce, Janina Kubiak,
która jednak alarmuje, że w ostatnim czasie liczba chętnych na szczepienia maleje, co może sprawić, że w niedalekiej
przyszłości,  te Punkty mogą zostać zamknięte. To może być duża strata dla pacjentów, którzy mogą teraz blisko i  w
komfortowych warunkach poddać się szczepieniu.

- Udało się na terenie powiatu kaliskiego zorganizować dwa bardzo dobre punkty szczepień, w szpitalu w Wolicy i w szpitalu
w Sokołówce. Dzięki temu, pacjenci mają zabezpieczoną opiekę nie tylko ratowników medycznych i pielęgniarek, ale także
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lekarzy. Chciałabym też zaapaleować, aby osoby, które jeszcze nie skorzystały ze szczepień, a mają tak dogodną możliwość,
żeby to zrobiły. Te punkty nie będą bowiem cały czas, a będą powoli wygasały. Obserwujemy bowiem malejący trend i może
tak się zdarzyć, że nie będzie za jakiś czas tak dogodnego dostępu do szczepień.

 Zaniepokojenia malejąca liczbą szczepień nie krył Dyrektor Szpitala w Wolicy, Sławomir Wysocki, który ma 35-letnie
doświadczenie kliniczne, i zapewnia, że szczepionki przeciw Covid-19 są całkowicie bezpieczne, a przede wszystkim są tak
naprawdę jedynym skutecznym narzędziem w walce z pandemią, która wciąż trwa.

- Jestem jako lekarz bardzo zaniepokojony tym, że te szczepienia zaczynają przedwcześnie wygasać. Nie wiem czy jest to
spowodowane obawą przed szczepionką. Wielokrotnie podkreślałem, że nie ma się czego bać. To nie jest szczepionka
nieprzebadana, którą nagle ktoś znalazł. Pracował nad tym cały sztab naukowców i były trzy fazy badań. Epidemia trwa, nie
wyszliśmy z tego jeszcze. Boje się, że na jesień będziemy mieli następny rzut, może nie taki zaawansowany, oby tak było,
natomiast niepokoi fakt, że na terenie Polski mamy już tzw. Odmianę delta z o 50% większą zakaźnością i niebezpiecznymi
powikłaniami. Uważam, że tylko szczepienia mogą nas przed tym uchronić, dlatego bardzo proszę i apeluję, jeśli Państwo nie
będziecie się szczepić, to niedługo te punkty szczepień nie będą miały racji bytu i zostaną zamknięte. Są szczepionki i
jesteśmy otwarci – tłumaczy Sławomir Wysocki.
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